
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 488 af 2. juli 2018 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Sasha Andersen 
  

4. juli 2018 
J.nr. 2018 - 4382 

  

Skatteudvalget 2017-18
SAU Alm.del foreløbigt svar på spørgsmål 488 
Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse statens indtægter i form af selskabsskat fra spilfirmaer, og hvor 

mange af de licenshavende spilfirmaer i Danmark, der betaler selskabsskat her i landet? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar forventes fremsendt hurtigst muligt efter sommerferien. 

 

 


